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Renovering av basketplan i Fagersjö 
Svar på medborgarförslag 

 

Förslag till beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på medborgarförslag från Felix Hansen om renovering 

av basketplan i Fagersjö. 

 

 

 

 

 

 

 

Steinunn Á Håkansson Thomas Kultti 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 
 

 

Sammanfattning 

I ett medborgarförslag föreslår Felix Hansen att basketplanen 

nordväst om bensinstationen i Fagersjö renoveras. Enligt Felix 

håller planen på att förfalla och det går bara att spela på den ena 

korgen. Renoveringen föreslås omfatta två nya basketkorgar och 

några bänkar att sitta på. 

 

Förvaltningen kan konstatera att Felix har helt rätt i sin analys av 

hur det har stått till med underhållet av basketplanen, men det är 

nu åtgärdat. Två nya korgar har satts upp och ett bänkbord finns 

vid sidan av planen. Sly har rensats bort och asfaltsytan har 

sopats ren.   
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom avdelningen för stadsmiljö. 

 

Medborgarförslaget 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 23 maj 2013 anmäldes 

ett medborgarförslag som hade lämnats in av Felix Hansen. Felix 

föreslår att basketplanen som ligger nordväst om bensinstationen 

i Fagersjö renoveras. För att få en fungerande basketplan behövs 

två nya basketkorgar och några bänkar att sitta på. 

 

Felix var en av de ungdomar som var med och skrev ett 

medborgarförslag om en konstgräsplan i Fagersjö. Han påpekar 

att det inte kan kosta särskilt mycket pengar att ordna så att 

basketplanen blir i speldugligt skick, jämfört med vad det kostar 

att anlägga konstgräs på en bollplan.   

 

Förvaltningens svar  

Vi noterar att Felix har helt rätt i att korgarna på basketplanen 

inte har varit i bästa skick. Förvaltningen uppskattar initiativet att 

uppmärksamma oss på hur situationen varit.  

 

Under sommaren har sly rensats och planen sopats ren. Ett 

bänkbord står på plats och två nya basketkorgar sattes upp nu i 

augusti.   

 

 
Ny basketkorg 
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Basketkorg och bänkbord 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden överlämnar 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

 

Bilaga 

Medborgarförslag från Felix Hansen om renovering av 

basketplan i Fagersjö 

 


